

Audit Committee Members

السيد/ حسام فيصل باوارد – رئيس اللجنة

يشغل الأستاذ حسام باوارد منصب رئيس لجنة المراجعة في شركة نما المتحدة للتمويل ، وهو عضو مستقل يتمتع بخبرة واسعة في المحاسبة والمراجعة.

كما يشغل منصب المدير العام لشركة حسام باوارد محاسبون ومراجعون قانونيون، و رئاسة لجان المراجعة في كل من شركة أم القرى للتنمية والإعمار وشركة الاحماض الحيوية السعودية و عضو لجنة المراجعة في كل من شركة فاروق ومأمون محمد سعيد تمر الصناعية القابضة، وشركة أرش المالية .

شغل سابقاً منصب شريك في قسم المراجعة في شركة أرنست ويونج وشركاهم محاسبون قانونيون، وساهم في تقديم خدمات التدقيق والاستشارات المالية لعدد من الشركات والمؤسسات الكبرى.

التعليم :

- شهادة بكالوريوس المحاسبة - جامعة الملك عبدالعزيز ، جدة
- زمالة المعهد الأمريكي للمحاسبين القانونيين CPA
- زمالة الهيئة السعودية للمراجعين والمحاسبين SOCPA
- عضواً منتسباً في الهيئة السعودية للمقيمين المعتمدين – فرع المنشآت الاقتصادية،

Mr. Hussam Faisal Bawared – Chairman of the Committee

Mr. Husam Bawared serves as the Chairman of the Audit Committee at Nama United Finance Company, where he is an independent member with extensive experience in accounting and auditing.

He also serves as the Managing Director of Husam Bawared Certified Public Accountants, and as Chairman of the Audit Committees of Umm Al-Qura for Development and Construction Company and Saudi Bio Acids Company. In addition, he is a member of the Audit Committees of Farouk, Mamdouh & Mohamed Saeed Tamr Industrial Holding Company and Arch Financial Company.

Previously, he held the position of Audit Partner at Ernst & Young and its affiliates, where he contributed to providing audit and financial advisory services to a number of major companies and institutions.

Education:

- Bachelor's Degree in Accounting – King Abdulaziz University, Jeddah
- Certified Public Accountant (CPA) – American Institute of Certified Public Accountants
- Saudi Certified Public Accountant (SOCPA) – Saudi Organization for Chartered and Professional Accountants
- Associate Member of the Saudi Authority for Accredited Valuers – Business Valuation Branch.